
Hoolekogu koosolek 24.05.2022 

Osalesid: Raul Omel, Liilia Raik, Reinhold Omel, Tiina Troškin, Sandra Kripson, Aliis Udras, Margo 

Hussar (direktor) 

Puudusid: Nils-Naatan Kaivo  Ülo Needo 

 

Algus: 18.00 

Lõpp: 20.05 

 

Päevakord: 

1. Põlva valla Aasta õpetaja ning hariduspreemia nominendi esitamine  

2. Koolitundide kellaajad alates 1. septembrist 2022 

3. Õpilaste hindamise, järgmisse klassi üleviimise, täiendavale õppetööle ning klassikursust 

kordama jätmise alused, tingimused ja kord Mooste Mõisakoolis 

4. Info 

 

1. Põlva valla Aasta õpetaja ning hariduspreemia nominendi esitamine  

Kool tegi hoolekogule ettepaneku esitada Põlva valla Aasta õpetaja ning hariduspreemia nominendiks 

õpetaja Kadi Õunap.  

Otsus: esitada nominendiks õpetaja Kadi Õunap 6 poolt häälega 

 

2. Koolitundide kellaajad alates 1. septembrist 2022 

Kool tegi ettepaneku, et igal esmaspäeval oleks esimeseks tunniks klassijuhataja KIVA tund 25 minutit 

ja selleks oleks kõik ülejäänud esmaspäevased tunnid lühendatud 5 minutit ehk kestaks 40 minutit.  

Otsus: nõustuti kooli ettepanekuga 6 poolt häälega 

 

3. Õpilaste hindamise, järgmisse klassi üleviimise, täiendavale õppetööle ning 

klassikursust kordama jätmise alused, tingimused ja kord Mooste Mõisakoolis 

Kool esitas hoolekogule korra eelnõu (lisatud protokollile). 

Hoolekogu tegi ettepaneku, et õpetajad selgitaksid õpilastele õppeaasta jooksul rohkem, kuidas 

trimestri hinded kujunevad, millised hinded on määrava tähtsusega.   

Otsus: Kordu heaks kiidetud 6 poolt häälega 



 

4. Info 

Suvel paigaldatakse kooli kõrvale betoonist lauatennise laud. 

Remondiraha on väga vähe, saame korda teha saali põranda ja veel ühe klassi põranda õlitada. 

Hoolekogu väljendas tõsist muret, et kooli WC-d on väga halvas seisus. Arutati ja tehti direktorile 

ettepanek võtta WCde remondi võimaluse leidmiseks ühendust kooli pidajaga. Vajamineva summa 

välja selgitamiseks võtab direktor WC-de remondiks hinnapakkumise. 

Hoolekogu on ka väga mures liiklusohutuse tagamise pärast kooliesisel teel. Palume koolil leida 

lahendus kõrvaliste sõidukite läbisõidu tõkestamiseks.  

 

 

Protokollija 

Tiina Troškin 

 

Hoolekogu esimees  

Raul Omel 


